

## 申請須知 Application Notes

根據香港電池業協會章程,申請為機構會員者須具備下列資格:

- 一. 須為本港註冊公司或機構或團體;二. 須經本會確認與電池業相關; 三. 開辦至少兩年;
- 四. 須有公司或機構或團體的註冊文件; 五. 須披露年報及核數報告或經核證的周年收支帳目; 六. 必須遵守本會執行委員會不時修訂的其他條件。七. 填妥申請表格及邀請其他機構會員之正式代表為動議及和議人; 八. 將申請表格, 支票及有關文件寄回 九龍新蒲崗大有街32號 泰力工業中心 3 樓 3 室 香港電池業協會; 九. 業務總監(業界發展)/總主任(會員聯繫及服務)及主任將進行機構探訪,並將有關申請提交執行委員會考慮,並於三十日內以書面通知有關結果。

(申請費 \$500 會年費 \$1500 恒生銀行賬戶: 799-048335-001 會員有效期到每年三月三十一日)

According to HKBIA Council's Constitution, organizations wishing to apply for Agency Membership must fulfill the following criteria:

1. They should be a registered company or corporation or registered society in Hong Kong; 2. They must be recognized by the Council as battery industry related; 3. They must have been in operation for a period of at least two years; 4. They must possess a document of registration of the company or corporation or registered society; 5. They must make available their Annual Report and Audited Accounts or certified accounts with regards to annual income and expenditure; 6. They must comply with such other conditions as may be prescribed by the Executive Committee from time to time; 7. Please completed the application form included the cheque or deposit slip and send it to HKBIA, we will process your application in 5 business days; 8. Complete the Application Form and invite the official representatives of other Agency Members for the nomination of Membership Application; 9. Send the Application Form with the required application documents to "Hong Kong Batteries Industry Association" Room 3, 3/F, 32 Tai Yau Street, Laurels IND Center, San Po Kong, Kowloon, Hong Kong; 3. Business Director (Industrial Development)/Chief Officer (Membership Liaison & Service) and Officer of the Council will visit the agency and the application will be submitted to the Executive Committee (ExCo) of the Council for consideration. Applicants will be notified in writing within 30 days after ExCo's endorsement. (Application fee: \$500, Membership annual fee \$1500, Heng Sang Bank account# 799—048335-001, Annual membership valid till March 31st)

Telephone No: (852) 5386 5450 Facsimile No: (852) 2320 4002 E-mail: hkbiasso@gmail.com Website: http://www.hkbattery.org http://www.hkbia.org



For Internal Use Only

## 香港電池業協會

## **Hong Kong Batteries Industry Association**

Receive Date: \_

## 會員申請表 Membership Application Form

Application #\_

員宣傳用途。The information provided is f	这為會員申請事宜。機構名稱,地址及聯絡資料可能會用作會for application purposes only and it will be treated in STRICTEST & contact information may use for member promotion purposes.			
1. 機構名稱 Name of Organization				
(中文 in Chinese):				
(英文 in English):				
2. 機構地址 Address of Organization				
(中文 in Chinese):				
(英文 in English):				
電話號碼 Tel No.:	電郵地址 E-mail Address:			
傳真號碼 Fax No:	機構網址 Agency Website:			
3. 代表申請會籍之機構聯絡人 Contact Person for Membership Application				
姓名 Name:(中文 in Chinese)	(英文 in English):			
職位 Post:(中文 in Chinese)	(英文 in English):			
電話號碼 Tel No.:	電郵地址 E-mail Address:			
傳真號碼 Fax No:				

Telephone No: (852) 5386 5450 Facsimile No: (852) 2320 4002 E-mail: hkbiasso@gmail.com Website: http://www.hkbattery.org http://www.hkbia.org

4. 機構主管姓名	及職銜 Name and Title of the	Agency Head	of Organization
姓名 Name:(中文	in Chinese)	(英文	in English):
職位 Post:(中文	in Chinese)	(英文	in English):
電話號碼 Tel No.:	電郵地	址 E-mail Addr	ess:
傳真號碼 Fax No:			
			□ Yes 是 □ No 否 information in Member's Directory?
6. 機構架構 Orga	nization Structure		
6a.業務類型 T		-	□ 進□/出□ Import / Export 批發 Wholesale □ 零售 Retail
6b.主要業務範	疇 Main Business Industry :		
6c.僱員數目 N	umber of employees : 🔲 1 –	20 🗆	21 - 50
員守則。 I, the und	dersigned, understand the Const	itution of Hong	員,謹此同意遵守香港電池業協會之會 Kong Batteries Industry Association and y Membership of the Council be granted.
簽名 Signature : _		公司蓋章(	Company Chop :
姓名 Name :		日期 Date	

Telephone No: (852) 5386 5450 Facsimile No: (852) 2320 4002 E-mail: hkbiasso@gmail.com Website: http://www.hkbattery.org http://www.hkbia.org